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# Okrog šole KDK v Štepanjskem naselju bi bilo iahko lepše!

Marija Prelesnik, ki stanuje ob OŠ Karla Destovnika-Kajuha v Šte-
panjskem naselju, nam je poslala pisemce, v katerem je kritično
ošvrknila to veliko osnovno šolo v naselju in njen kolektiv, ki po njeni
sodbi premalo skrbi za urejenost svoje šolske okolice. Piše, da so
delavci Rasta tudi letos, kot že druga leta, prekopali, posadili in
z vejami zavarovali gredice pred šolo, šolarji pa so jih kmalu prehodili,
kot da bi bile igrišče. Kljub velikim oknom iz razredov in drugih
prostorov ni učencev, ki so hodili po sveže urejenih gredicah, nihče
opozoril. Nasploh, meni Marija Prelesnik, učkeljski kolektiv premalo
skrbi za okolico šole, zato je ta neurejena in okrog nobenega stanovanj-
skega bloka v naselju ni tako grdo.

V pismu se Marija spomni svojih osnovnošolskih let in pravi, da so
v njenem kraju vsak teden nekaj ur namenili za urejanje vrta in okolice
šole, da je bila vedno zgledno urejena. To je vzgojno dobro vplivalo na
učence in seveda zgledno tudi na kraj in dobro ime šole. Tudi na OŠ
KDK bi lahko nekaj ur v učnem programu namenili skrbi za urejenost
okolice šole.
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